



2021年 4月19日

致: 全体国际学生/监护人

外事办公室通告: 护照更新提醒

谨此提醒所有国际学生/监护人, 如您的护照将于2022年内到期, 敬请尽快更新您的护照。

请于28-5-2021 (星期五) 之前将您的新旧护照呈交给外事办公室职员。

您的配合将有助于我们按期取得教育局的学生批准, 并且准时帮助您更新学生签证。

如果您已经持有超过2022年以后的护照, 请忽略此通告。

如有任何疑问, 您可以电邮至 externalaffairs@hchs.edu.my 或联系010-8659003。
谢谢。

TO: INTERNATIONAL STUDENTS / GUARDIANS

Notice from External Affairs Department: Passport renewal reminder

This is a gentle reminder to all international students whose passports expire in year 2022. Please renew your passports as soon as possible.

Please submit your new and old passports to External Affairs before 28-5-2021 (Friday).

This is important as we need your latest passport to get approval from Ministry of Education (MOE). Failing to do so may result in us having trouble to renew your student visas in time.

Kindly ignore this notice if your passport expiry date is beyond year 2022.

If you have any questions, please email externalaffairs@hchs.edu.my or contact [010-8659003](tel:010-8659003).

Thank you.

KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长